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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 23 JANUARI 2018 
Aanwezig: François DE KEERSMAECKER, Voorzitter 

Nadia SMINATE, Burgemeester 

Tom TROCH, Jozef DE BORGER, Gerda VERHULST, Veerle PAS, Bart VAN DOREN, Schepenen 

Mark VAN ASSCHE, Eddy VRANCKAERT, Veerle LANGBEEN, Mark VERBRUGGEN, Bert CARLEER, 

Conny MOONS, Koen MOEYERSONS, Dimitri ROBBYNS, Christine DE SMEDT, Piet BUELENS, Els 

VAN DEN BROECK, Arnold ROTTIERS, Greet SEGERS, Frank PAS, Patrick BOGAERTS, Lut 

AVERHALS, Koen GOOSSENS, Gemeenteraadsleden 

Emiel VAN DER PERRE, Secretaris 

Verontschuldigd Geert VAN DEN BOSSCHE, OCMW-voorzitter 

Wim EECKELAERS, Gemeenteraadslid 

 

GOEDKEURING VAN HET VERSLAG VAN DE VOORGAANDE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de gemeenteraad van 19 december 2017. 

Veerle LANGBEEN, Gemeenteraadslid is/zijn afwezig tijdens de behandeling van dit 

agendapunt 

Aanleiding en context 

Het verslag van de voorgaande gemeenteraadszitting werd opgesteld door de 

gemeentesecretaris en ter goedkeuring voorgelegd. 

Juridische grond 

Gemeentedecreet 15 juli 2005. 

Tussenkomsten 

De Voorzitter van de gemeenteraad, opent de gemeenteraadszitting van 23 januari 

2018.  Hij deelt mee dat er twee gemeenteraadsleden verontschuldigd zijn : Voorzitter 

van het OCMW, Geert Van den Bossche (is vader geworden van een zoon op 

zondagmorgen 21 januari 2018) en onafhankelijk raadslid Wim Eeckelaers omwille van 

een verblijf in het buitenland. 

Vervolgens vraagt hij aan de aanwezige raadsleden welke van de B-punten op de agenda 

moeten behandeld worden als een A-punt. 

Er wordt geen verzoek ingediend door de aanwezige raadsleden om B-punten te willen 

behandelen als een A-punt. 

Vervolgens wordt er overgegaan tot de goedkeuring van het verslag van de vorige 

gemeenteraadszitting. 
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Onafhankelijk raadslid Koen Goossens heeft volgende bemerking en vraagt om 

onderstaande tekst op te nemen in het verslag. 

"Gemeenteraadslid Koen Goossens (onafhankelijk) gaat niet akkoord met het verslag van 

de gemeenteraadszitting van 19 december 2017 omwille van  onderstaande reden :  

Het verslag geeft niet weer wat er in deze gemeenteraadszitting gebeurd is.  Het stuk : 

'onder druk van de burgemeester volgt vervolgens de stemming over het gewijzigde 

voorstel.  De voorgestelde modelbeslissing wordt integraal vervangen door het 

amendement in zijn totaliteit' is te summier samengevat wat toen gezegd werd. 

De burgemeester drong, zoals de secretaris in reactie op mijn vraag tot aanpassing van 

het verslag zelf aangeeft, aan bij de gemeenteraad op een tweede stemming over punt 

12 na afhandeling van de bijkomende vragen van raadslid Conny Moons. 

Mevrouw de burgemeester gaf aan "dit is slechts een formaliteit want de uitslag zal 

hetzelfde zijn als bij de stemming van het amendement maar het geheel niet stemmen, 

zou betekenen dat het amendement wettelijk gezien niet aanvaard zou worden" (voor 

het amendement heeft de sp.a-Groen-fractie tegengestemd en voor de uiteindelijke 

stemming hebben zij zich voor dit punt onthouden.) 

Ik heb er geen probleem mee dat een fout gemaakt en hersteld wordt maar wel met het 

verdoezelen van een fout.  Het verslag moet uiteraard de correcte weergave zijn van de 

betreffende gemeenteraadszitting." 

De burgemeester vraagt  wat nu eigenlijk zijn punt is en wat er werd verdoezeld.  

Raadslid Koen Goossens deelt mee dat dit een verklaring is voor zijn negatieve stemming 

van dit punt : "Goedkeuring van het verslag van de vorige gemeenteraadszitting." 

De burgemeester neemt hier akte van en stelt dat er geen fout werd verdoezeld.  Het 

verslag moet niet gewijzigd worden. 

 

De gemeentesecretaris stelt dat beide stemmingen voor dit agendapunt nr. 12 

(stemming amendement in zijn totaliteit + uiteindelijke stemming van dit punt) correct 

werden weergegeven in het verslag van de gemeenteraadszitting van 19 december 

2017.  Het is correct dat de  uiteindelijke stemming op een later tijdstip werd 

gehouden.  Het was dus geenszins de bedoeling om een fout (want er is geen fout 

gebeurd) te verdoezelen. 

  

Tot slot deelt de voorzitter mee dat agendapunt nr. 8 (Bouwaanvraag Baobab voor het 

oprichten van een meergezinswoning) wordt teruggetrokken van de agenda om 

stedenbouwkundige redenen. 

 

Stemming: 

Met 22 stemmen voor (François DE KEERSMAECKER, Nadia SMINATE, Tom TROCH, Jozef 

DE BORGER, Gerda VERHULST, Veerle PAS, Bart VAN DOREN, Mark VAN ASSCHE, Eddy 

VRANCKAERT, Mark VERBRUGGEN, Bert CARLEER, Conny MOONS, Koen MOEYERSONS, 

Dimitri ROBBYNS, Christine DE SMEDT, Piet BUELENS, Els VAN DEN BROECK, Arnold 

ROTTIERS, Greet SEGERS, Frank PAS, Patrick BOGAERTS, Lut AVERHALS), 1 stem tegen 

(Koen GOOSSENS) 
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Besluit 

Het verslag van de gemeenteraadszitting van 28 november 2017 wordt aanvaard met 

éénparigheid van stemmen 22 stemmen voor en 1 stem tegen (onafhankelijk raadslid 

Goossens Koen) - Raadslid Koen Goossens is de mening toegedaan dat het verslag niet 

weergeeft wat er werkelijk is gebeurd in verband met de stemming rond het agendapunt 

verbouwing AC OCMW en uitbouw tot cultuursite.  Voor dit agendapunt werd een 

amendement goedgekeurd en werd op het einde van deze zitting het globale agendapunt 

nog eens ter stemming voorgelegd, op verzoek van de burgemeester.   De burgemeester 

en de gemeentesecretaris zijn van oordeel dat er geen fout werd gemaakt.  Raadslid 

Koen Goossens vraagt om volgende tekst op te nemen bij de stemming van dit 

agendapunt.  (zie verder onder rubriek tussenkomsten) 

OPENBAAR 

A-punt 

begraafplaatsen 

2. Goedkeuring raming, bestek en wijze van gunnen : vervangen van de 

betonnen afsluiting op de begraafplaats van Londerzeel Sint Jozef. 

Veerle LANGBEEN, Gemeenteraadslid is/zijn afwezig tijdens de behandeling van dit 

agendapunt 

Aanleiding en context 

De betonnen afsluiting van de begraafplaats Sint-Jozef is in zeer slechte staat en dient 

dringend vervangen te worden. 

Motivering 

In zitting van 13  november 2017 heeft het college van burgemeester en schepenen 

beslist om om op nieuw afsluiting in composietpanelen te plaatsen aan zijdelingse 

perceelsgrens. 

De kostprijs om deze te vervangen wordt geraamd op 24.130 EUR geleverd, oude 

afsluiting verwijderd en nieuwe geplaatst. 

Bestek werd bijgevoegd in bijlage. 

Voor het vervangen van de afsluiting stellen we voor om prijs te vragen bij: 

Robberechts BVBA Huttekenstraat 24, 1880 Kapelle Op Den Bos 

De Blay Roostbaan 4, 1850 Grimbergen 

Muys afluitingen Piessensstraat 31, 2870 Liezele 

Steve Van Gijseghem Processiebaan 2, 1745 Opwijk 

Wim De Cuyper verijk 114, 1780 Wemmel 

Financieel aspect 

Het bedrag van 24.130 euro wordt voorzien voor de begroting van 2018, zoals besproken 

op het begrotingsconclaaf. 

Tussenkomsten 
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Schepen Jozef De Borger (CD&V) leidt dit agendapunt in en geeft een korte toelichting bij 

dit agendapunt. 

Raadslid Piet Buelens (LWD) stelt de volgende vraag aan de bevoegde schepen : "Hoe zit 

het met de rest van de verfraaiingswerken op het kerkhof van Londerzeel St.-Jozef ?" 

Schepen De Borger deelt mee dat vernieuwings- en verfraaiingswerken werden gestart 

op de begraafplaats van Steenhuffel (ook daar moeten nog een aantal zaken in orde 

gebracht worden) om vandaar door te schuiven naar het kerkhof van Malderen.  Nu 

wordt om dringende redenen de vervallen scheidingsmuur op het kerkhof van Londerzeel 

St.-Jozef al vervangen.  Nadien wordt er op de achterste perceel grens ook nog een deel 

vervangen.  "De graven erkend door onroerend erfgoed als waardevolle grafzerken 

moeten nog herplaatst worden.  Ook het ingroenen van het kerkhof staat  nog op het 

programma.  Momenteel is er ook een dossier lopende voor het herinrichten van het 

begrafenisperk van de oud-strijders.  Ook zijn er al een aantal nieuwe ideeën over het 

kinderkerkhof.  Dit is evenwel een zeer gevoelige materie.  De grafzerken van de oud-

strijders zijn scheef gezakt en dit moet worden opgelost voor november 2018.  Dit is 

voornamelijk een probleem op de begraafplaatsen van Londerzeel-Centrum.  Het 

rechtzetten van deze grafzerken van oud-strijders zal nu prioriteit krijgen en hiervoor 

werden budgetten voorzien in 2017 en 2018." 

Raadslid Piet Buelens wenst nog een andere vraag te stellen (vraag met betrekking tot 

Allerheiligen) maar de voorzitter vraagt om bij de dagorde van de agenda te 

blijven.  Raadslid Piet Buelens legt zich hier bij neer. 

Vervolgens gaat de voorzitter over tot de stemming van dit agendapunt. 

Resultaat van de stemming : éénparigheid van stemmen. 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1- De technische beschrijving en de raming voor de opdracht "slopen van 

een  bestaande afsluiting, leverenen en plaatsen van een nieuwe afsluiting" worden 

goedgekeurd. De raming bedraagt € 19942,15 excl. btw of € 24.130 incl. 21% btw. 

Artikel 2- Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de 

onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking. 

Artikel 3- Het krediet zal voorzien worden bij budget 2018. 

 

buitenschoolse kinderopvang 

3. Landelijke Kinderopvang: Prognose 2018 

Veerle LANGBEEN, Gemeenteraadslid is/zijn afwezig tijdens de behandeling van dit 

agendapunt 

Aanleiding en context 

In de bijlage vinden jullie de prognose 2018 voor de organisatie van de buitenschoolse 

kinderopvang in Malderen en Steenhuffel. 

Voor de prognose 2018 wordt uitgegaan van een negatief saldo van € 19.381,88. 
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De prognose 2017 bedroeg: € 20.450,98. 

Ten opzichte met vorig jaar betekent dit een verschil van € 1.069,10.  

Langs de kostenzijde komt dit o.a. door: enerzijds een stijging van de loonkost (€ 

5.786), maar daartegenover een daling van de werkingskosten (€ 2.110,29) en weerom 

geen voorziene investeringen. 

Langs de opbrengstenzijde komt dit door: een daling van de ouderbijdragen (€ 1.500) en 

een stijging van de subsidie Kind & Gezin (€ 6.244,81) ! 

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005 

Motivering 

- beslissing van de gemeenteraad van 25 november 2003 houdende 

 bekrachtiging van de collegebeslissing van 23 juni 2003 houdende principiële 

beslissing in verband met de overdracht van IBO 't Malderijtje aan VZW 

Stekelbees 

 goedkeuring van de samenwerkingsovereenkomst met VZW Stekelbees 

- brief van Kind & Gezin van 3 november 2003 met de melding dat de Raad van Bestuur 

van Kind & Gezin in de vergadering van 22 oktober 2003 besliste om vanaf 1 januari 

2004 het initiële principieel akkoord tot oprichting van een initiatief voor buitenschoolse 

opvang in Londerzeel toe te wijzen aan VZW Stekelbees 

- prognose kalenderjaar 2018: volgens bijlage 

- het verslag van het college van 8 januari 2018 

Financieel aspect 

In de begroting 2018 is onder 094503 - artikel 6494000 een bedrag van € 20.000 

voorzien. 

Tussenkomsten 

De prognose 2018 wordt ter goedkeuring voorgelegd aan de gemeenteraad van januari 

2018. 

Schepen Veerle Pas (CD&V) geeft een korte toelichting bij dit agendapunt. 

"De prognose van 2017 bedroeg 20.450,98 euro. Er is nu een klein verschil van 1.069,10 

euro.  Enerzijds is er de stijging van de loonkost, maar een daling van de werkingskosten 

en een daling van de ouderbijdragen, omdat er minder kinderen aanwezig waren. 

Anderzijds is er een stijging van de subsidie van Kind & Gezin." 

Zij vraagt de goedkeuring van de aanwezige raadsleden voor de prognose 2018 

Landelijke Kinderopvang. 

Raadslid Conny Moons (LWD-fractie) heeft de volgende bemerking.  "Ik meen te hebben 

gelezen in de motivering, dat dit bedrag van 20.000 euro,  nog aan de hoge kant is.  Ik 

meen mij ook te herinneren dat bij de vorige jaren deze prognose minder hoog was.  De 

vraag is hoe gaat deze financiële tussenkomst in de toekomst zich gedragen, stijgen of 

zakken, of gaat dit evolueren naar een break-even ? Wat zijn de vooruitzichten 
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hieromtrent ?  We zien nu een stijging van de kosten maar deze stijging is hoger dan de 

inkomsten.  Kan dit naar de toekomst worden verbeterd of bijgestuurd ?" 

Schepen Veerle Pas deelt mij dat het verschil naar alle waarschijnlijkheid te maken heeft 

met de opvang van minder kindjes.  "Dit houdt in minder ouderbijdragen.  Naar de 

toekomst kan hier eventueel op worden ingespeeld en kan dit worden voorzien.  Maar in 

het verleden schommelde deze bijdrage altijd al rond de 20.000 euro.  De ouderbijdragen 

kunnen eventueel eens worden herzien in functie van het budget." 

Raadslid Dimitri Robbyns (LWD-fractie) is de mening toegedaan dat er minder personeel 

moet ingezet worden als er minder kindjes aanwezig zijn.  "Hoe wordt dan de stijging 

van de loonkosten verantwoord als er minder kinderen zijn ?" 

Schepen Veerle Pas deelt mee dat er een betrekkelijk groot aantal kinderen minder 

aanwezig moeten zijn om het aantal kinderverzorgsters te kunnen laten dalen.  "Het 

verschil met het aantal kinderen moet nog veel groter zijn om te kunnen denken aan de 

inschakeling van minder personeel.  Er wordt nu gerekend op 9 kindjes voor 1 

kinderverzorgster.  Bovendien zijn er regelmatig pieken : de ene dag meer kindjes en 

andere dag minder kindjes.  Om iemand minder in dienst te kunnen nemen, moet het 

aantal aanwezige kindjes nog drastisch verminderen." 

Vervolgens gaat de voorzitter over tot de stemming van dit agendapunt. 

Resultaat van de stemming : éénparigheid van stemmen. 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1: De prognose voor het kalenderjaar 2018 in verband met de buitenschoolse 

kinderopvang Landelijke kinderopvang Stekelbees vestigingen Malderen en Steenhuffel - 

zoals gevoegd in de bijlage - en opgesteld door Landelijke Kinderopvang wordt 

goedgekeurd. 

Artikel 2: Deze beslissing zal voor verder nuttig gevolg worden gezonden aan Landelijke 

Kinderopvang. 

Artikel 3: Deze beslissing zal onderworpen worden aan de administratieve voogdij zoals 

voorzien in het decreet van 25 april 1993. 

burgerlijke stand en bevolking 

4. Contante belasting op afgifte van administratieve stukken - Bijvoeging in het 

kader van  de overdracht van de bevoegdheden voor paspoorten en 

reisdocumenten van de provincies naar de Belgische gemeenten vanaf 1 

januari 2018. 

Veerle LANGBEEN, Gemeenteraadslid is/zijn afwezig tijdens de behandeling van dit 

agendapunt 

Aanleiding en context 

Vanaf 1 januari 2018 worden de bevoegdheden van de provincies inzake paspoorten en 

reisdocumenten overgedragen aan de Belgische gemeenten. 
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o De Belgen ingeschreven in het buitenland kunnen in België hun 

paspoortaanvraag indienen bij: 

 

 de gemeente waar ze laatst ingeschreven waren; 

 de gemeente waar ze geboren werden (indien ze nooit in België 

woonden); 

 een gemeente naar keuze (indien ze nooit in België hebben 

gewoond en evenmin in België geboren zijn). 

 

o In België wonende staatlozen, vluchtelingen en sommige vreemdelingen 

kunnen een Belgisch reisdocument bij hun gemeente verkrijgen. 

Voor wat betreft de prijzen van paspoorten voor Belgen uit het buitenland en 

reisdocumenten voor niet-Belgen werden deze doorgegeven in een tabel (zie 

bijlage). 

De productiekosten en consulaire (federale) taksen voor reisdocumenten voor 

niet-Belgen zullen automatisch in BELPAS verschijnen. 

Er bestaat ook een dringende procedure voor beide categorieën. 

Buitenlandse Zaken heft zelf geen consulaire taks als het een aanvraag voor een 

minderjarige betreft. 

Elke gemeente kan gemeentetaksen voor de reisdocumenten voor niet-Belgen 

invoeren in BELPAS, zoals nu al voor de paspoorten. 

Juridische grond 

- Artikels 58, 59 en 61 van het Consulair Wetboek, ingevoerd door de Wet van 21 

december 2013 houdende het Consulair Wetboek 

- Artikels 2, derde lid, en 11 van het ministerieel besluit van 19/04/2014 aangaande de 

afgifte van paspoorten 

- de Vlaamse Codex Fiscaliteit (VCF) 

- het wetboek van de inkomstenbelastingen 1992 en latere wijzigingen 

- het gemeentedecreet van 15 juli 2015 en alle latere wijzigingen 

- de gemeenteraadsbeslissing van 23/12/2014 betreffende de Contante belasting op 

afgifte van administratieve stukken dienstjaren 2015 t.e.m. 2018 

- de collegebeslissing van 08/01/2018 betreffende de  overdracht van bevoegdheden van 

paspoorten en reisdocumenten 

Tussenkomsten 

De inleiding van dit agendapunt wordt gegeven door schepen Bartel Van Doren (N-VA). 

"Wat hier voorligt is een gevolg van de interne staatshervorming in Vlaanderen.  De 

gemeenten krijgen een stukje bevoegdheid bij.  De bevoegdheid van de provincies inzake 

paspoorten en reisdocumenten, worden overgedragen aan de Belgische gemeenten.  U 

heeft hier een overzicht gekregen van de prijzen die van toepassing zijn vanaf 1 januari 

2018." 

Er worden geen vragen gesteld of opmerkingen gemaakt door de aanwezige 

gemeenteraadsleden. 

Vervolgens gaat de voorzitter over tot de stemming van dit agendapunt. 
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Resultaat van de stemming : éénparigheid van stemmmen. 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1:  

Er wordt ten behoeve van de gemeente een contante belasting geheven op de afgifte van 

reisdocumenten aan Belgen ingeschreven in het buitenland. 

Artikel 2: 

Het bedrag van de belasting wordt als volgt bepaald: 

Internationaal paspoort voor Belgen in het buitenland  

- gewone procedure <18 jaar 32 blz.: – tarief FOD + 9 euro 

- spoedprocedure <18 jaar 32 blz.: – tarief FOD + 10 euro) 

- gewone procedure >18 jaar 32 blz.: – tarief FOD + 15 euro) 

- spoedprocedure >18 jaar 32blz.: – tarief FOD + 30 euro) 

- spoedprocedure <18 jaar 64 blz.: – tarief FOD + 10 euro) 

- spoedprocedure >18 jaar 64 blz.: – tarief FOD + 30 euro) 

 

Reisdocument vluchtelingen, vreemdelingen en staatlozen  

- gewone procedure <18 jaar: – tarief FOD + 3 euro) 

- spoedprocedure <18 jaar: – tarief FOD + 10 euro) 

 

- gewone procedure >18 jaar: – tarief FOD + 19 euro) 

- spoedprocedure >18 jaar: – tarief FOD + 40 euro) 

lokale economie 

5. Aanpassingen reglement Londerzeelse Kadobon 

Aanleiding en context 

Wegens het wegvallen van twee verkooppunten wordt het reglement van de 

Londerzeelse Kadobon aangepast. 

Motivering 

Het verkooppunt van het zwembad (verbouwingswerken) en de GGZ (werken vanaf 

01/01/2018 enkel nog maar op afspraak) worden verwijderd uit het reglement. 

De lanceringsactie (Sinterklaashappening van 05/12/2015) wordt ook verwijderd. 

Tussenkomsten 

Schepen Veerle Pas (CD&V) geeft een korte inleiding bij dit agendapunt. 

"Dit gaat over twee verkooppunten die logischerwijze worden geschrapt.  Ten eerste het 

verkooppunt in het zwembad, dat momenteel gesloten is wegens verbouwingswerken en 

ten tweede op de afdeling Grondgebiedszaken of Technische Dienst omdat wij 

momenteel daar zijn overgestapt op een werking op afspraak.  Het deelgemeentehuis 

van Malderen heeft dus geen openingsuren meer." 
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Raadslid Piet Buelens (LWD) heeft volgende vraag.  "Het schrappen van deze twee 

verkooppunten houdt een inkrimping is van de dienstverlening.  Nu ik kan begrijpen voor 

rattenvergif, enz. dat dit mogelijk moet zijn maar voor huisvuilzakken en andere 

afvalzakken ligt dit gevoeliger.  De mensen van Malderen zijn hier niet gelukkig 

mee.  Kan er geen verkooppunt voorzien worden in de bibliotheek van Malderen ? Dit 

filiaal van de hoofdbibliotheek is open op zaterdagvoormiddag.  Kan de kadobon ook niet 

te koop worden aangeboden in de bibliotheek van Malderen ?" 

Schepen Veerle Pas deelt mee dat de verkoop van kadobonnen in de bib van Malderen 

moet mogelijk zijn.  "Hierover kunnen we nog eens nadenken !  Rattenvergif en 

huisvuilzakken behoren evenwel niet bij het product kadobonnen". 

Schepen Tom Troch (sp.a-Groen) is de mening toegedaan dat huisvuilzakken kunnen 

aangekocht worden in de handelszaak Magda in de Lippelostraat.  "Deze winkel is meer 

open dan dat onze Technische Dienst open was en qua afstand is dit niet zo ver van het 

deelgemeentehuis van Malderen." 

Raadslid Conny Moons (LWD) merkt het volgende op.  "Het is inderdaad waar dat 

huisvuilzakken kunnen gekocht worden in de superette Magda.  Ter compensatie van het 

verkooppunt in Malderen dat wegvalt, dus de Technische Dienst, lijkt het ons wenselijk 

om een nieuw aankooppunt te voorzien.  Hoe meer plaatsen men kan voorzien, des te 

beter en op zaterdagvoormiddag is iedereen op weg om boodschappen te doen. Als men 

dan in de bib nog ook de kadobon kunt gaan oppikken, dan is dit mooi 

meegenomen.   Dus vandaar onze suggestie om een nieuw bijkomend verkooppunt te 

voorzien in de deelgemeente Malderen voor de verkoop van de kadobon." 

Schepen Gerda Verhulst (N_VA) deelt mee dat de mensen van de deelbibliotheek in 

Malderen dit zeker graag zullen willen doen. 

Raadslid Conny Moons vraagt om dit zo te kunnen beslissen dat dit compenserend 

verkooppunt mee kan opgenomen worden in het reglement en dus enkel en alleen voor 

de verkoop van kadobonnen. 

De voorzitter stelt dat dit niet verder moet onderzocht worden en dat dit als dusdanig 

wordt genoteerd en opgenomen in het reglement voor de verkoop van kadobonnen. 

Vervolgens gaat de voorzitter over tot de stemming van dit agendapunt mits aanpassing 

van het reglement. 

Resultaat van de stemming : éénparigheid van stemmen. 

(Raadslid Veerle Langbeen vervoegt de zitting) 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

De gemeenteraad keurt deze aanpassingen aan het reglement van de Londerzeelse 

kadobon goed. 

onderwijs 

6. Aankoop AC DC lasposten. Goedkeuring lastvoorwaarden, raming en wijze 

van gunnen. 

Aanleiding en context 
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De aankoop van AC/ DC TIG en elektrode lastoestellen stond in de planning van 2016. 

Aangezien er toen dringend nood was om halfautomaten aan te kopen werd het budget 

hiervoor aangewend. Nu zijn de AC/DC TIG en elektrode lastoestellen dringend aan 

vervanging toe. In het verleden werden er afzonderlijk TIG en elektrode lastoestellen 

aangekocht. Ondertussen zijn er degelijke combinatietoestellen op de markt en wordt 

daar volop op ingezet. 

Juridische grond 

Het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen, meer bepaald artikels 42 

en 43, betreffende de bevoegdheden van de gemeenteraad. 

 

De wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 

bestuurshandelingen, en latere wijzigingen. 

 

Het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur. 

 

Het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, en latere wijzigingen, meer bepaald artikels 248 

tot en met 264 betreffende het bestuurlijk toezicht. 

 

De wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen 

inzake overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten 

en concessies, en latere wijzigingen. 

 

De wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° a 

(limiet van € 135.000,00 excl. btw niet bereikt). 

 

Het koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene 

uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten, en latere wijzigingen. 

 

Het koninklijk besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen, meer bepaald artikel 90 1°. 

 

In het kader van de opdracht “Aankoop AC DC lasposten” werd een bestek met nr. 2017-

196 opgesteld door Afdeling Grondgebiedzaken. 

 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 12.809,92 excl. btw of € 15.500,00 

incl. 21% btw. 

 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de onderhandelingsprocedure 

zonder voorafgaande bekendmaking. 

 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in een extra budget didactische 

uitrustingsgoederen van het ministerie van onderwijs. 

 

Financieel aspect 

Voor deze aankoop willen wij het extra budget van onderwijs Vlaanderen gebruiken dat 

exclusief bestemd is voor de aankoop van didactische uitrustingsgoederen (19288.08 

euro). 

Tussenkomsten 
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Schepen Veerle Pas (CD&V) geeft een korte inleiding.  "Het gaat inderdaad over de 

aankoop van lasposten en niet van lastposten !  Dit is ten behoeve van ons technisch 

instituut."  De bevoegde schepen deelt evenwel mee dat zij onvoldoende technisch 

onderlegd is om eventueel technische vragen in verband met dit dossier te 

beantwoorden.  Er worden ook geen technische vragen gesteld door de aanwezige 

gemeenteraadsleden. 

Raadslid Piet Buelens (LWD) merkt op dat dit een tweede punt is dat op een GRC 

vergadering had kunnen behandeld worden.  "Daarnet het dossier in verband met de 

kinderopvang en nu dit dossier." 

Raadslid Lut Averhals (sp.a-Groen) merkt op dat per mail aan iedereen werd gevraagd in 

welke mate de GRC moet worden samengeroepen voor de bespreking van deze punten. 

Uit deze navraag bleek dat een vergadering van de GRC niet nodig was. "Iedereen heeft 

geantwoord, dit is niet nodig !" 

Raadslid Piet Buelens deelt nog mee dat het punt van de prognose Landelijke 

Kinderopvang wel op een GRC had moeten behandeld worden. 

Er ontstaat een kleine onderlinge discussie tussen enkele gemeenteraadsleden. 

Vervolgens besluit de voorzitter om over te gaan tot de stemming van dit agendapunt. 

Resultaat van de stemming : éénparigheid van stemmen. 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Artikel 1-    Het bestek met nr. 2017-196 en de raming voor de opdracht “Aankoop AC 

DC lasposten”, opgesteld door Afdeling Grondgebiedzaken worden goedgekeurd. De 

lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in 

de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten voor aannemingen van 

werken, leveringen en diensten. De raming bedraagt € 12.809,92 excl. btw of € 

15.500,00 incl. 21% btw. 

 

Artikel 2-    Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de 

onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking. 

 

Artikel 3-    De uitgave voor deze opdracht is voorzien in een extra budget didactische 

uitrustingsgoederen van het ministerie van onderwijs.  

 

patrimonium 

7. Verkoop onroerende goederen: landbouwgronden Stuikberg 

Aanleiding en context 

De gemeente heeft in Stuikberg een aantal landbouwgronden in eigendom gelegen 

achter de woningen nummers 36-64. De gronden zijn verpacht. De pachters hebben 

voorkooprecht. 

Door landmeter-expert Johan Tierens werd een proces-verbaal van waardebepaling 

opgemaakt op 14 november 2016. De percelen werden opgesplitst zoals gekend bij het 



 

 12 / 21  

 

kadaster en zoals ze gebruikt worden door diverse pachters. De totale waarde voor de 6 

loten met een gezamenlijke oppervlakte van 47216 m² bedraagt 240.500 euro. 

Er werden onderhandelingen gevoerd met de pachters met het oog op de verkoop van 

deze landbouwgronden. 

Zie schattingsverslag dd. 14-11-2016. 

Juridische grond 

-schattingsverslag dd 14.11.2016 

-artikel 42 §1 van het gemeentedecreet 

-voorkooprecht van de pachters 

Motivering 

Bij verkoop hebben de pachters recht van voorkoop. Dit recht van voorkoop wordt door 

de verplichte tussenkomst van de notaris betekend aan de pachter. 

Financieel aspect 

In de meerjarenplanning is een krediet voorzien voor verkoop landbouwgrond Stuikberg. 

Door de verkoop van bovengenoemde percelen wordt het geraamde 

(ontvangsten)budget gehaald. 

Tussenkomsten 

Dit dossier wordt ingeleid door schepen Jozef De Borger (CD&V).  "Dit gaat over drie 

kavels die momenteel worden verpacht aan drie lokale landbouwers.  Deze 

landbouwgronden worden nu te koop aangeboden.  De verkoop wordt georganiseerd in 

eerste instantie ten aanzien van de landbouwers die deze gronden bewerken en dan in 

tweede orde in openbare verkoop.  In het geval er een hoger bod wordt aangeboden is er 

nog het voorkooprecht van de pachters die dan moeten bereid zijn dit hoger bod te 

betalen." 

Raadslid Conny Moons (LWD) deelt het volgende mee.  "Het gaat ons inziens over 6 vrij 

grote loten in totaal in plaats van 3 kavels.  Onze vraag is zeer eenvoudig : wat ge hebt 

geeft ge niet graag af dus waarom worden deze 6 loten te koop aangeboden ?  Zit hier 

een visie achter ? Wat is de eigenlijke reden voor deze verkoop ? Dit is in totaal een 

mooie lap grond van bijna 5 ha en misschien zijn hier nog opportuniteiten voor de 

toekomst.  Is hier over nagedacht ?" 

Schepen De Borger antwoordt hierop dat het louter budgettaire operatie is. 

Hierop deelt raadslid Conny Moons mee dat haar fractie zich zal onthouden bij de 

stemming van dit agendapunt.  "Het is maar landbouwgrond maar het feit dat die een 

mooie aaneensluitende oppervlakte is, kan deze eigendom nog een nuttige bestemming 

krijgen en moet hier eens grondig over nagedacht worden.  Dit kan eventueel 

heringericht worden als een landschapspark of misschien nog een andere 

mogelijkheid.  In dit opzicht zeggen wij dat wij ons gaan onthouden." 

Vervolgens gaat de voorzitter over tot de stemming van dit agendapunt. 

Resultaat van de stemming : 16 stemmen voor (CD&V, N-VA, Sp.a-Groen) en 8 stemmen 

tegen (LWD-fractie en onafhankelijk raadslid Koen Goossens). 
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Stemming: 

Met 16 stemmen voor (François DE KEERSMAECKER, Nadia SMINATE, Tom TROCH, Jozef 

DE BORGER, Gerda VERHULST, Veerle PAS, Bart VAN DOREN, Mark VAN ASSCHE, Eddy 

VRANCKAERT, Veerle LANGBEEN, Mark VERBRUGGEN, Bert CARLEER, Koen 

MOEYERSONS, Greet SEGERS, Patrick BOGAERTS, Lut AVERHALS), 8 stemmen tegen 

(Conny MOONS, Dimitri ROBBYNS, Christine DE SMEDT, Piet BUELENS, Els VAN DEN 

BROECK, Arnold ROTTIERS, Frank PAS, Koen GOOSSENS) 

Besluit 

Artikel 1- De gemeentelijke eigendommen gelegen te Stuikberg zoals afgebeeld op het 

'opmetings- en afbakeningsplan' van landmeter-expert Johan Tierens dd. 14.11.2016 

gekend precad nr. 23045/10432 onder loten 1 t/m 6 worden te koop aangeboden. 

Artikel 2- Na goedkeuring door de gemeenteraad wordt machtiging gegeven aan het 

college van burgemeester en schepenen om het dossier verder af te handelen. 

Artikel 3- Het dossier wordt overgemaakt aan geassocieerde notarissen Robberechts & 

Van Riet, Molenstraat 87 te Londerzeel voor opmaak van de notariële aktes. 

ruimtelijke ordening en stedenbouw 

8. Bouwaanvraag van Baobab Real Estate voor oprichten meergezinswoning 

met bijhorende wegenis gelegen Steenhuffelstraat 9-15: goedkeuren 

rooilijnplan en tracé der wegen 

Aanleiding en context 

De aanvraag voorziet in het aanleggen van nieuwe openbare wegenis op een privaat 

domein (aan te leggen door ontwikkelaar om nadien kosteloos af te staan aan de lokale 

overheid), alsook het bouwen van twee gerelateerde meergezinswoningen en een 

ondergrondse garage, die de twee gebouwen verbindt. 

De zone voor het over te dragen openbaar domein (waarbinnen de nieuwe wegenis 

valt)  heeft als afmetingen 50.00m x 10.40 (vooraan 12.80m over een diepte van de 

eerste 10.45m). 

Er wordt wegenis voorzien voor de helft (Tot aan de voetgangersingang van blok B). 

Daarachter wordt de wegenis voorlopig nog niet uitgevoerd, aangezien de achterliggende 

ontwikkeling nog niet concreet kan aanvangen (aansnijding WUG is niet mogelijk). Maar 

de verbinding is wel mogelijk. Op dit nog-niet-als-wegenis-aangelegd deel wordt groen 

en een petanquebaan aangelegd. 

Vooraan de Steenhuffelstraat wordt een gebouw A (maximale afmetingen 33.20m x 

15.00m) met 8 woonentiteiten voorzien: 5 duplexen met elk een eigen garage (5 stuks) 

en daarboven drie dakwoonentiteiten. 

Dit gebouw wordt op 2.00m van de rooilijn geplaatst, wat tussenin de aanwezige 

bebouwing is (sommige gebouwen staat op de rooilijn, andere hebben een ruime 

voortuinstrook). Dwarsparkeren is echter niet mogelijk met dergelijke voortuinstrook.   

De kroonlijst van dit gebouw bedraagt 3 bouwlagen (+/- 9.05m). De platte daken 

worden voorzien van een groendak.     
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In de ondergrondse garage worden 12 parkeerplaatsen (waarvan 2 voor mindervaliden), 

9 fietsenbergplaatsen en 8 afgesloten bergplaatsen voorzien. Tot slot is er een 

ondergrondse gang naar het trap- en liftcomplex van  Blok B voorzien. 

Aan de nieuwe straat wordt een tweede bouwblok achter bouwblok A geplaatst.  Dit 

gebouw B omvat ook 8 woonentiteiten (4 gelijkvloers en 4 op het eerste verdiep). 

De afmetingen van dit gebouw bedragen 17.00m x 28.10m (incl. terrassen). De 

kroonlijsthoogte bedraagt +/- 6.30m.  Ook dit gebouw is voorzien van een groendak. 

Aangezien dit een dossier met nieuwe wegenis betreft, dient het rooilijnplan en het tracé 

der wegen ter goedkeuring te worden voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Het dossier dient behandeld te worden voor 12.02.2018, maar best wordt er nu reeds 

een beslissing genomen welke richting het dossier zal uitdraaien, aangezien de 

gemeenteraad best een gelijkaardige beslissing voorgelegd krijgt. 

  

Juridische grond 

Het gemeentedecreet stelt dat de gemeenteraad bevoegd is om een nieuw rooilijnplan en 

een nieuw tracé der wegenis goed te keuren. 

Motivering 

De uiterste beslissingsdatum voor het college van burgemeester en schepenen om de 

bouwaanvraag te beoordelen is 12.02.2018. 

Door deze bijkomende strook openbaar domein goed te keuren wordt zekerheid gegeven 

om de achterliggende binnengebied (Woonuitbreidingsgebied  volgens het gewestplan) te 

kunnen aansnijden. En bijgevoegde schets geeft aan dat de ontwikkeling van de 

achterliggende zone met het voorstel van het tracé der wegenis mogelijk wordt gemaakt. 

Ook de bebouwingsmogelijkheden op de resterende percelen links en rechts van de 

nieuwe wegenis worden verzekerd, waardoor deze wegenis ook geïntegreerd wordt in het 

woonweefsel.  

De behandeling van het rooilijnplan en het tracé der wegen dient bijgevolg behandeld te 

worden in zitting van 23.01.2018. De plannen -die het meest relevant zijn om deze 

beslissing te nemen- zijn: 

1. 'Steenhuffel_201709-Malderen-01.pdf' dat het plan is, dat de opbouw van de wegenis 

weergeeft.  

2. 'Steenhuffel_201709-Malderen-02.pdf' dat het plan is, dat de rooilijn en het tracé der 

wegenis weergeeft.  

3. 'Steenhuffel_201709-Malderen-03.pdf' dat het plan is, dat aantoont dat het 

achterliggende woonuitbreidingsgebied met het voorgestelde ontwerp 'rooilijn' en 'het 

tracé der wegenis' kan ontwikkeld worden.   

Bijgevolg kan het voorliggende dossier 'rooilijnplan en tracé er wegenis' voorgelegd 

goedgekeurd worden. 

 

Stemming: 

Met 24 niet gestemd (François DE KEERSMAECKER, Nadia SMINATE, Tom TROCH, Jozef 

DE BORGER, Gerda VERHULST, Veerle PAS, Bart VAN DOREN, Mark VAN ASSCHE, Eddy 



 

 15 / 21  

 

VRANCKAERT, Veerle LANGBEEN, Mark VERBRUGGEN, Bert CARLEER, Conny MOONS, 

Koen MOEYERSONS, Dimitri ROBBYNS, Christine DE SMEDT, Piet BUELENS, Els VAN DEN 

BROECK, Arnold ROTTIERS, Greet SEGERS, Frank PAS, Patrick BOGAERTS, Lut 

AVERHALS, Koen GOOSSENS) 

Besluit 

De gemeenteraad keurt het tracé der wegen en het rooilijnplan (weergegeven op het 

plan 'Steenhuffel_201709-Malderen-02.pdf') goed.  

 

Dit agendapunt wordt afgevoerd en dus niet behandeld. 

B-punt 

algemeen beleid en coördinatie 

9. O.C.M.W.- Vereniging - Welzijnskoepel West-Brabant. Overzichtslijst 

beslissingen van de algemene vergadering dd. 04 december 2017. 

Akteneming 

Aanleiding en context 

De algemene vergadering van de welzijnskoepel West-Brabant vond plaats op 04 

december 2017. De gemeenteraad dient het meerjarenplan 2014-2020 en het budget 

2018 goed te keuren. 

De Welzijnskoepel moet van sommige beslissingen een overzichtslijst sturen aan de 

provinciegouverneur en aan het gemeentebestuur van de OCMW-verenigingen die 

aangesloten zijn bij de welzijnskoepel West-Brabant; 

De Welzijnskoepel moet deze lijst versturen binnen een termijn van twintig dagen nadat 

de beslissing getroffen is; 

Het gemeentebestuur kan  een beroep instellen bij de provinciegouverneur, als het van 

oordeel is dat een besluit van de Welzijnskoepel dat op de lijst is vermeld het 

gemeentelijk belang en inzonderheid de financiële belangen van de gemeente schaadt; 

Dit beroep moet ingesteld worden binnen 20 dagen na de verzending van de lijst; 

Juridische grond 

 De organieke wet van 8 juli 1976 betreffende de openbare centra voor 

Maatschappelijk  welzijn; 

 Het decreet van 19 december 2008 betreffende de organisatie van de openbare 

centra voor maatschappelijk welzijn; 

 Artikel 54 van de aangepaste statuten van de Welzijnskoepel West-Brabant; 

Motivering 

Het budget en aangepaste meerjarenplanning van de Welzijnskoepel West-Brabant 

schaadt niet de gemeentelijke (financiële) belangen. 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 
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Besluit 

Artikel 1. – Het meerjarenplan 2014-2020 en het budget 2018 van de Welzijnskoepel 

West-Brabant worden goedgekeurd. 

 

sociale dienst 

10. Goedkeuring formele engagementsverklaring om toe te treden tot de 

eerstelijnszone met Kapelle-op-den-Bos, Meise, Grimbergen en Wemmel 

Aanleiding en context 

In februari van dit jaar ging de eerstelijnsconferentie door waar minister Vandeurzen de 

hervormingen voor de eerstelijnsgezondheidszorg voorstelde. Eén van de prioriteiten is 

de hervorming van de ondersteunende netwerkstructuren op de eerste lijn. Meer bepaald 

zullen de huidige structuren LMN (Lokaal Multidisciplinair Netwerk), GDT (geïntegreerde 

dienst thuisverzorging) en SEL (Samenwerkingsinitiatief EersteLijnsgezondheidszorg) 

verdampen en overgaan in lokale structuren op niveau van 75 000 - 125 000 inwoners, 

de zogenaamde eerstelijnszones (ELZ). 

Meer info over dit grote dossier in de bijhorende bijlagen. 

Op dinsdag 31 oktober 2017 vond er een overleg plaats tussen een afvaardiging van SEL 

(die instaan voor het vormgeven van de Zorgregio's) en OCMW Londerzeel. Tijdens dit 

overleg werd vastgesteld dat er vanuit onze gemeente geen bezwaren zijn tegen de 

voorgestelde regio Londerzeel, Kapelle-op-den-Bos, Grimbergen, Meise en Wemmel. 

Tijdens een vervolgoverleg op 15 november 2017 met de andere gemeenten uit de deze 

regio bleek dat ook zij akkoord gaan met de afbakening van deze eerstelijnszone. 

Zie verslag van dit overleg eveneens in bijlage. 

Op 12 december vond dan een laatste overleg plaats voor een definitieve afbakening van 

de regio Grimbergen enerzijds en de regio Klein-Brabant-Vaartland anderzijds.  Hierop 

aanwezig waren vertegenwoordigers van de OCMW’s van Bornem, Puurs, St-Amands, 

Kapelle-o/d-Bos en Londerzeel, en huisartsen die de huisartsenkring vertegenwoordigden 

met daarbij ook afgevaardigden van Londerzeel en Kapelle-O/d-Bos. Er was ook een 

vertegenwoordiger van de thuishulpdiensten aanwezig. 

Uit de gesprekken bleek duidelijk dat waar de besturen en zorgdiensten bijna uitsluitend 

samenwerkingen hebben binnen de provinciegrenzen, dit voor de huisartsen niet het 

geval is. Bijkomend bleek dat Kapelle-o/d-Bos al een officiële beslissing had genomen om 

toe te treden tot de eerstelijnszone samen met Grimbergen, Meise en Wemmel. De 

besturen uit de provincie Antwerpen waren dan weer ver gevorderd in het vormen van 

twee zones die ook de provinciegrenzen respecteren. 

Na (lang) beraad hebben de huisartsen uiteindelijk beslist om mee te stappen in dit 

verhaal en zich dus te verzoenen met een eerstelijnszone met de gemeenten Londerzeel, 

Kapelle-op-den-Bos, Meise, Grimbergen en Wemmel. 

   

Juridische grond 

- gemeentedecreet van 15 juli 2005, en de latere wijzigingen 

- de conclusies van de eerstelijnsconferentie van 16 februari 2017 met als thema “De 

reorganisatie van de eerste lijn in Vlaanderen” 
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- de conceptnota “Een geïntegreerde zorgverlening in de eerste lijn” goedgekeurd de 

Vlaamse Regering op 17 februari 2017 

- omzendbrief “oproep tot de vorming van eerstelijnszones” van de Vlaams Minister van 

Welzijn, Volksgezondheid en Gezin van 12 juni 2017 en de bijgevoegde bundel “Oproep 

voor de vorming van eerstelijnszones in het kader van de reorganisatie van de 

eerstelijnszorg in Vlaanderen” 

- verslag van 31 oktober 2017 houdende overleg eerstelijnszone 'Grimbergen' 

- verslag van 15 november 2017 houdende overleg eerstelijnszone 'Grimbergen' 

- besprekingen op de zittingen van het Vast Bureau van 22 augustus 2017 en 12 

december 2017 

- brief van 11 december 2017 van Agentschap Zorg en Gezondheid houdende 

engagementsverklaring voor de vorming van de eerstelijnszones 

Motivering 

De Vlaamse overheid roept de lokale besturen op om mee uitvoering te geven aan de 

conclusies van de eerstelijnsconferentie van 16 februari 2017 met als thema de 

reorganisatie van de eerste lijn in Vlaanderen.  Om in aanmerking te komen als 

eerstelijnszone dient de afbakening voldoende draagvlak te hebben bij de belangrijkste 

stakeholders en voor de oprichting van een eerstelijnszone is ook een formeel 

engagement vereist.  Elke Vlaamse gemeente is immers een verplichte partner en moet 

een voorstel tot de vorming van eerstelijnszone (mee) indienen.  De doelstelling van 

deze eerstelijnszone is om de samenwerking tussen zorgverstrekkers vlotter te laten 

lopen en meer kwalitatieve zorg te leveren.  Dit project zal mee de weg banen naar een 

brede uitrol van eerstelijnszones in Vlaanderen vanaf 2018. 

Financieel aspect 

Voorlopig geen extra inkomsten of uitgaven gekend, tenzij ingezette personeelsuren voor 

de voorbereiding en opvolging van het dossier. 

 

Stemming: 

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen. 

Besluit 

Enig artikel: 

De gemeenteraad keurt de formele engagementsverklaring om toe te treden tot de 

eerstelijnszone met de gemeenten Kapelle-op-den-Bos, Meise, Grimbergen en Wemmel, 

goed. 

MONDELINGE VRAGEN VAN DE RAADSLEDEN 

11. Vraag van Gemeenteraadslid Conny Moons betreffende openbare verlichting 

Gerard Walschap aan Schepen Tom Troch. 

Aanleiding en context 

Helemaal vooraan in de Bloemstraat (Gerard Walschapplein) is er ter hoogte van de 

nieuwbouw over een afstand van zowat 30 meter niet de minste openbare verlichting. 

Dergelijk “donker gat” verrast de chauffeurs. Dit is een gevaarlijke situatie, ook voor 
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fietsers en voetgangers, temeer daar op die plaats de breedte van de openbare weg 

gehalveerd is. 

Door raadslid Piet Buelens (LWD-fractie) wordt de volgende vraag gesteld aan schepen 

Tom Troch (sp.a-Groen) 

"Kunnen er bij  de bevoegde instanties stappen gezet worden om daar zo vlug mogelijk 

aan te verhelpen?" 

Antwoord 

  

Schepen Tom Troch (sp.a-Groen) antwoordt hierop het volgende.  

"De verlichting werd in mei 2017 weggenomen naar aanleiding van de bouwwerken. UIt 

onderzoek is zelfs gebleken dat de verlichtingspalen zelfs niet op onze eigendom 

stond.  Dus deze verlichting moest weggenomen worden.  Van zodra de gebouwen 

afgewerkt zijn wordt de openbare verlichting opnieuw geplaatst. Wij hebben destijds naar 

een mogelijke oplossing gezocht maar geen gevonden. Openbare verlichting op het plein 

zetten was geen oplossing. 

1)      Er ligt aan die zijde geen elektriciteitsnet 

2)      De openbare verlichting zou dan tegen de muur van de pastorijtuin moeten staan 

en staat bijgevolg te ver van de rijweg. 

De nieuwe verlichting zal op de voorgevel van de nieuwe bebouwing worden 

gemonteerd.  Wij hebben helaas geen timing ontvangen voor de plaatsing van deze 

nieuwe verlichting. 

We zullen dit verder nog eens natrekken en verder opvolgen.  De bouwkranen op deze 

plaats moeten eerst verwijderd worden." 

12. Vraag van Gemeenteraadslid Conny Moons betreffende zone 30 aan school 

Ter Heide aan Schepen Tom Troch. 

Aanleiding en context 

Bij het naderen van de school Ter Heide op Topmolen staan verkeersborden die 

aanduiden dat in de schoolomgeving een zone geldt. Het is de bedoeling dat deze borden 

bij het naderen van voertuigen omtrent het begin en het einde van de lessen oplichten. 

Het probleem is dat dit systeem al geruime tijd onvoldoende werkt. Eén bord is zelfs 

helemaal verbleekt. 

Volgende vraag wordt gesteld door raadslid Piet Buelens (LWD-fractie)- "Kan dit opnieuw 

zo spoedig mogelijk in orde gebracht worden?" 

Antwoord 

Schepen Tom Troch (sp.a-Groen) antwoordt hierop het volgende.  "Op een bepaald 

moment is dit bord beginnen sputteren en hebben onze personeelsleden de stekker er 

moeten uittrekken omdat we van oordeel zijn beter geen signalisatie dan onduidelijke 

signalisatie.  Ten tijdelijke titel werd hier een vast bord 'zone 30' geplaatst om 

veiligheidsredenen.  Naar de veiligheid van de kinderen is er dus niets veranderd omwille 

van de tijdelijke invoering van een permanente zone 30.  Dit betekent dat alle 

weggebruikers 24/24 uren niet meer dan 30 km/uur mogen rijden op deze plaats.  In 

deze borden zit vrij oude technologie maar wij hebben intussen een onderneming 

gevonden die herstellingswerken zou kunnen uitvoeren.  Voor de vervanging van de 
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borden werd reeds een offerte aangevraagd. Van zodra de prijzen beschikbaar zijn 

leggen we deze voor aan het college om deze borden opnieuw effectief te laten 

werken.  De omkadering en de zonnepanelen zijn nog in goede staat, dus een herstelling 

van deze borden is aangewezen.  Enkel het elektronische gedeelte van deze borden zal 

moeten vervangen worden en hiervoor werd dus een offerte opgevraagd.  Dit kan dus 

vrij snel in orde kunnen komen." 

13. Vraag van Gemeenteraadslid Conny Moons betreffende spots op 

oorlogsmonument Blauwenhoek aan Schepen Jozef De Borger. 

Aanleiding en context 

2018 is het jaar van viering van het einde van de Eerste Wereldoorlog, nu honderd jaar 

geleden. We zijn tevreden dat dit ook in Londerzeel niet onopgemerkt voorbij zal gaan en 

dat er een goede samenwerking is tussen het gemeentebestuur en de Verenigde Oud-

strijders en Oud-soldaten Londerzeel. 

Om deze viering, en in een bredere context het werk van juffrouw Orianne, een speciaal 

cachet te geven , is de Verenigde Oud-strijders en Oud-soldaten Londerzeel vragende 

partij om spotlichten te plaatsen, gericht op het oorlogsmonument op Blauwenhoek. We 

vernemen dat het hoogtepunt van de Londerzeelse viering van het einde van de Eerste 

Wereldoorlog ligt op zaterdag 29 september, de 104de verjaardag van de Slag van 

Neeravert. 

Volgende vraag werd gesteld door de LWD-fractie : "Kan er tegen die tijd voldaan 

worden aan de vraag van de Verenigde Oud-strijders en Oud-soldaten Londerzeel?" 

Antwoord 

 

(Het was initieel de bedoeling dat raadslid Piet Buelens (LWD), als raadslid maar ook als 

lid van de Vereniging van oud-strijders, deze vraag zou stellen) 

Raadslid Conny Moons (LWD) geeft evenwel volgende repliek.  "Het is absurd aan het 

worden ! Wij hebben woensdagavond, zoals de afspraken werden gemaakt en conform 

het huishoudelijk reglement, deze vraag schriftelijk gesteld. Op donderdag wordt deze 

vraag aan alle gemeenteraadsleden bezorgd en dinsdag 23 januari 2018, de dag van de 

gemeenteraadszitting, zien wij op de facebook van collega Verhulst, dat de vragen die wij 

stellen, dat die daar letterlijk als uitgevoerd door de gemeenteraad, door de meerderheid 

worden beschouwd.  Dit is met ons gezicht lachen.  In de toekomst zullen wij onze 

vragen op de facebook of de sociale media moeten zetten.  Dit is niet ernstig.  Dit is een 

zeer flagrant geval.  Wij zullen onze vraag uiteraard niet meer stellen !" 

Schepen Gerda Verhulst (N-VA) vindt het normaal dat de schepen van feestelijkheden 

achter dit dossier zit en dit dossier trekt.  "Ik heb die vraag ook ontvangen, mijnheer 

Buelens van andere mensen die misschien in dezelfde vergadering van de oud-strijders 

hebben gezeten als u.  Het is dus aan mij om hierover te communiceren." 

Raadslid Conny Moons deelt het volgende mee.  "Dit getuigt niet van collegialiteit ! U 

doet strikt genomen niets fout, maar dit is niet collegiaal.  Deze vraag werd duidelijk en 

correct zoals het hoort gesteld en op de dag van de zitting zelf wordt dit door u al 

gecommuniceerd.  Dit is politiek niet correct !  Wij gaan deze discussie niet verder 

voeren, want dit is het niet waard !" 

Raadslid Piet Buelens sluit zich aan bij de woorden van collega-raadslid Conny 

Moons.  Hij vindt dit ook niet correct.  "Deze vraag moet in de gemeenteraadszitting 

kunnen gesteld worden.  Wij hebben het antwoord gelezen op facebook. Het is inderdaad 
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weinig collegiaal, de manier waarop dit nu verloopt.   Had men mij desnoods nog in mijn 

hemd gezet, tot daar nog aan toe, maar wij stellen een vraag en die vraag moet hier 

worden beantwoord." 

Schepen Gerda Verhulst deelt mee dat zij deze vraag heeft doorgespeeld aan schepen De 

Borger en ik ben daar inderdaad mee bezig geweest : er is een offerte lopende, deze 

installatie moet worden uitgevoerd door Eandis.  Wij kunnen onmogelijk elke stap gaan 

meedelen en becommentariëren." 

De voorzitter besluit deze bespreking met de melding dat er tijdig een verlichting zal 

komen aan het monument Blauwenhoek. 

14. Vraag van Gemeenteraadslid Conny Moons betreffende situatie op 

Achterheide aan Schepen Tom Troch. 

Aanleiding en context 

  

In navolging van mijn vraag ivm de blokken op Achterheide wensen we de gecreëerde 

situatie verder in de straat aankaarten. Bij het zetten van de blokken moeten de mensen 

een kruispunt verder de hoge dreef inrijden. Omdat daar een scherpe bocht moet 

genomen worden in een smalle straat, wordt er een gevaarlijke situatie gecreëerd. Men 

kan de straat niet in als er een tegenligger komt. 

  

  

Raadslid Dimitri Robbyns (LWD-fractie) stelt volgende vraag aan schepen Tom Troch 

(sp.a-Groen) 

"- Hoe kan de gevaarlijke situatie op korte termijn aangepakt worden?  Hoe wil onze 

gemeente deze situatie structureel, op lange termijn oplossen? 

Antwoord 

Schepen Tom Troch (sp.a-Groen) deelt het volgende antwoord mee. 

"Wij hebben samen deze buurtbewoners ontmoet en gesproken.  De mensen die nu wat 

verder moeten rijden zijn niet gelukkig en de grootste kritiek is inderdaad het is zeer kort 

afdraaien in een smalle straat en het gevaar voor een kop-op-kop aanrijding is niet 

denkbeeldig.  Wij kunnen zelfs op grondgebied van Londerzeel dit kruispunt verbreden en 

een soort inham creëren om gemakkelijker in deze straat in te draaien.  De mensen op 

de hoek van deze straat voelen zich onveilig omdat de straat daar zo smal is en omdat in 

deze straat tweerichtingsverkeer mogelijk is en omdat als zij buitenkomen onmiddellijk 

op de straat staan. Als wij dit kruispunt zouden verbreden bestaat ook de kans dat men 

er nog sneller gaat rijden.  Er is nu een ontwerp in de maak op onze dienst om het 

kruispunt aan te leggen met een tussenstrook of soort middenberm, zodat men niet kop-

op-kop kan rijden en om de snelheid te drukken.  Een tweede optie is zoals de gemeente 

Puurs heeft gedaan op hun grondgebied, in het eerste gedeelte, één of twee 

bloembakken plaatsen.  Dit om de snelheid af te remmen, maar ook om de mensen die 

in dit eerste stuk wonen, een soort van bescherming te geven als zij van hun hof 

rijden.  Dit is allemaal in onderzoek en wordt getoetst op de haalbaarheid.  Wij gaan dit 

ook nog verder moeten aftoetsen met de gemeente Puurs en als we hier tot een akkoord 

kunnen komen, zullen we uiteraard ook terugkoppelen met de buurtbewoners.  Wij 

weten ook dat de gemeente Puurs deze straat volledig gaat her aan leggen in 2019 of in 

2020.  Wij zijn bereid om in dit project mee in te stappen. We moeten eerst zorgen dat 
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onze ideeën op elkaar afgestemd geraken maar ik ga er van uit dat wij dezelfde visie en 

filosofie delen.  Wij bezorgen u graag de schetsen, die wij aan het  opmaken zijn van 

zodra deze klaar zijn en werden besproken met het gemeentebestuur van Puurs." 

Op de bijkomende vraag van raadslid Dimitri Robbyns of er nog voldoende ruimte 

aanwezig is, antwoordt schepen Troch dat dit geen probleem is op het grondgebied van 

Londerzeel, maar dat de beschikbare ruimte aan de kant van Puurs nog verder moet 

bekeken worden. 

  

Vervolgens informeert de voorzitter naar vragen uit het publiek. 

Er worden geen vragen gesteld door het aanwezige publiek. 

De voorzitter sluit de openbare zitting om 20 uur 43. 
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